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Händelser och aktiviteter   

Nyhetsbrev 
Då rådande pandemi biter sig fast får information via dessa Nyhetsbrev fortsatt ersätta de fysiska träffarna. 

Har ni något att förmedla eller synpunkter på det skrivna är ni välkomna höra av er till mig. Jag 

vidareförmedlar inkomna yttranden i nästkommande Nyhetsbrev. Måste vi fatta beslut får Nyhetsbrevet 

vara ”budbärare”, där enskilda ledamöter senare röstar om frågan via mejlen. /Ulf 

Slogboden på plats vid Björshyttsjön 
Efter en del förvecklingar med transporten hamnade slogbod och dass till slut på plats. Nu återstår 

rödfärgning och iordningsställande av dassen, förhoppningsvis något vi kan göra under tidig vår. Ett dass 

liksom kärl för restavfall (140 liter) ska placeras vid slogboden i Björshyttsjön och motsvarande uppsättning 

vid befintlig slogbod i Myggtjärn. Vi ska också teckna ett säsongsabonnemang (1 april – 30 sept) för 

slamsugning/tömning. Skånabergets Jaktklubb har lovat att placera ut en cementring för eldning vid 

Björshyttsjön. 

Redovisningen nedan har jag skickat till kommunen (med fakturor). Vår del av affären kommer att landa 

på drygt 27 000 kr. 

 

Redovisning av bidrag till slogbod Vår referens Er referens 

 

Avsändare Kontaktperson 

Säters kommun Ulf Ljusteräng 

Referens/meddelande Telefon 

Bidrag till slogbod 070 -542 67 75 

Org.nr: 88 26 01 – 5912 Nummer E-post  
Bg: 315–5694 12000426 ulfljusterang@gmail.com 

Beskrivning Fakturanr Bidrag Exkl bidr. Egenfina. Extra utb.  Summa 

Slogbod 

Dass (2 stycken) 

Uppstädning/grusning 

Utkörning mm 

1 

2 

3 

4 

  

17 000 kr 

 

   23 000 kr 

17 000 kr 

7 000 kr 

11 800 kr 

58 800 kr 

Säters kommun 

Säters fvof 

Skånabergets jaktklubb 

Jordägarna 

 10 000 kr 

 

 

10 000 kr 

  

10 000 kr 

10 000 kr 

 

17 450 kr 

450 kr 

 

 

 

10 000 kr 

27 450 kr 

11 450 kr 

10 000 kr 

58 800 kr 
 

   

mailto:ulfljusterang@gmail.com


Fiskekortförsäljning 
Försäljningen av digitala fiskekort har fortsatt gått bra även nu i vinter. Till dags datum har vi sålt 118 kort, 

försäljningen av fysiska kort oräknat. Förmodligen med råge den högsta försäljningen under jan/feb. 

 

Fisketillsynskurs 
Jag har inte hört något från Mika Pietilä, vår tilltänkta kursledare, om kommande kurs. Med tanke på 

omständigheterna får man förmoda att kursledaren avvaktar med nya kurser. 

Fiskestämman 2021 
Enligt stadgarna ska fiskestämman hållas senast 31 maj, men pandemiläget får avgöra lämplig tidpunkt. 

Det går att genomföra fiskestämman digitalt men är alternativet att ha en fysisk stämma till hösten tycker 

jag att den möjligheten är bättre. En senareläggning av stämman torde inte möta motstånd från 

medlemmarna med tanke på omständigheterna. 

Brev från mark- och miljödomstolen (MMD) 
I veckan fick jag ett föreläggande från MMD att: 

”Lämna ett yttrande till domstolen. Ni/Du ska lämna in ett skriftligt yttrande över det som står i handlingen. 

Domstolen måste ha ert/ditt yttrande senast den 11 mars 2021.” 

Föreläggandet ger möjlighet att bemöta de svar Borlänge Energi (Bolaget) har lämnat på de yttranden som 

vi och andra har lämnat. Jag har inte läst Bolagets svar men ska svara innan deadline. Jag bifogar 

föreläggandet från Nacka Tingsrätt. Meddela mig om ni har synpunkter som vi bör lyfta. 

 Nacka TR M 566-20 Aktbil 34.pdf 

Ansökan om LOVA-bidrag (Kônstendammen) 
Jag kontaktade Eva Nygren, miljösamordnare Säters kommun, i januari angående ansökan om LOVA-bidrag 

för utrivning av Kônstendammen. Då jag är involverad i sakfrågan och tidigare har skrivit flera LOVA-

ansökningar åtog jag mig att skriva ett underlag för ansökan. I min ansökan var Säters kommun 

projektägare och Säters fvof medsökande. Jag föreslog också att vi gemensamt skulle bilda en styrgrupp 

som kontinuerligt följde projektet (om vi nu får bidrag).  

För att tydliggöra syftet med projektet och därmed underlätta beräkningen av sökt bidrag skrev jag att en 

miljökonsekvensbeskrivning (MKB) ska genomföras i avsikt att gå in till MMD om tillstånd till utrivning av 

dammen. Då kulturmiljöenheten på länsstyrelsen har uttryckt en vilja att bevara dammen skrev jag ett 

internt PM till kommunen som förklarade varför detta inte är juridiskt (eller ekonomiskt) möjligt. 

 

 

 

 

https://mail.google.com/mail/u/0?ui=2&ik=cf87552cab&attid=0.1.1&permmsgid=msg-f:1692042295843204908&th=177b5780d4abaf2c&view=att&disp=inline
https://mail.google.com/mail/u/0?ui=2&ik=cf87552cab&attid=0.1.1&permmsgid=msg-f:1692042295843204908&th=177b5780d4abaf2c&view=att&disp=inline
https://mail.google.com/mail/u/0?ui=2&ik=cf87552cab&attid=0.1.1&permmsgid=msg-f:1692042295843204908&th=177b5780d4abaf2c&view=att&disp=inline
https://mail.google.com/mail/u/0?ui=2&ik=cf87552cab&attid=0.1.1&permmsgid=msg-f:1692042295843204908&th=177b5780d4abaf2c&view=att&disp=inline


I PM:et förklarade jag också andra aspekter som kommunen bör ha i beaktande vid ansökan. Bland annat 

nämnde jag att kommunen redan i denna ansökan ska söka för HELA projektet, dvs allt från MKB, 

domstolsförhandlingar fram till slutlig utrivning. Detta var en uppmaning från handläggaren på 

länsstyrelsen, som såg att detta var ett säkert sätt att trygga ekonomin (bidraget beslutas varje år och den 

politiska verkligheten kan kullkasta framtida anslag). 

I den av kommunen inlämnade LOVA-ansökan saknas alla av ovan beskrivna uppmaningar (liksom andra 

redogörelser om projektet). Att Säters fvof också är borttagen som medsökande och att förslaget med 

styrgrupp ratas är i sammanhanget inte förvånande. Jag har många gånger undrat över vad drivkraften är 

för kommunens avoga inställning till samarbeta med föreningar. Jag ska inte här spekulera i orsakerna utan 

endast konstaterar att LOVA-ansökan ÄR inskickad och att vi får hoppas att bidrag beviljas. 

Jag bifogar kommunens och min ansökan samt mitt PM till kommunen. Enligt mig är kommunens 

projektinriktning på kollissionskurs mot bättre vetande om man ska tolka ”bygga bort vandringshinder” 

bokstavligt. Som framgår i mitt PM är det betydligt dyrare att ”bygga bort ”ett vandringshinder jämfört 

med utrivning. Dessutom har jag bra stöd för utrivning vid en domstolsförhandling – om kommunen 

vidhåller iden. 

2. Projektinriktning - Andra åtgärder i vatten  

2.1 Beskriv vilken eller vilka åtgärder som kommer att genomföras i projektet. Om projektet avser framtagande av planer 

uppföljning, utvärdering, och/eller information som kopplar till en åtgärd beskriv det här: 

Framtagande av underlag för att kartlägga möjligheterna att bygga bort vandringshinder i reglerat 

vattendrag. Målsättningen är ett underlag som beskriver den ekologiska nyttan, olika tekniska lösningar, 

påverkan på kulturella värden, värden för fritidslivet och kostnadsuppskattning för ett eller flera projekt i 

Ljusterån med huvudfokus på dammen vid Konsten/stånggången.  

Ett fysiskt möte med styrelsen 
Jag och Johan Landin hade planer på att kalla till ett fysiskt möte innan jul där vi skulle diskutera föreningens 

verksamhet och planer för framtiden. Men av kända orsaker gick detta omintet. Om, eller snarare, när 

pandemiläget förbättras får dessa planer dammas av. Kanske kan vi ha ett säkert möte innan sommaren? 

 

Vid tangenterna/Ulf Ljusteräng 
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Händelser och aktiviteter   
 

Nyhetsbrev 

Då rådande pandemi biter sig fast får information om och kring Säters fvof ske med Nyhetsbrev. Har ni 

något att förmedla eller synpunkter på det skrivna är ni välkomna höra av er till mig. Jag vidareförmedlar 

inkomna yttranden i nästkommande Nyhetsbrev. Måste vi fatta beslut får Nyhetsbrevet vara ”budbärare”, 

där enskilda ledamöter senare röstar om frågan via mejlen. /Ulf 

Flyttbidrag till slogboden vid Björshyttsjön 
Som jag skrev i förra Nyhetsbrevet är slogboden nu på plats vid Björshyttsjön. Flyttkostnaden av slogboden 

var inte kalkylerad från början och blev kostsam, även om totalkostnaden höll sig hyfsat inom ramen. Jag 

påtalade detta för fritidschef Malin Lilja och hon utlovade ett flyttbidrag på 3 000 kr. Jag ansökte om 

beloppet och fick besked i veckan att pengarna är insatta på vårat konto. En eloge till kommunen för 

respons och snabb handläggning. 

Fiskekortförsäljning och regeländringar 
De ”nya” fiskevanorna under vintern i våra ädelfiskesjöar ställer frågan om nuvarande fiskeregler är 

ändamålsenliga. Christer Ringholm kontaktade mig och uppmärksammade mig på ”problemet”. Som 

tidigare meddelats har försäljningen av alla typer av fiskekort generellt ökat under vinterhalvåret, vilket 

naturligtvis är bra. Men en ökad försäljningen av ädelfiskekort går utöver vad nuvarande regelverk är 

anpassad för. Tanken med reglerna för angling/ismete var att tillåta urtag av gädda, vilket nyttjades av ett 

fåtal personer under vårkanten. Att någon ädelfisk också blev uppdragen sågs mer som bonus än själva 

syftet med fisket. 

Verkligheten idag är att anglingen/ismetet är riktad mot ädelfisken. I det perspektivet måste nuvarande 

regelverk med 10 don/kort betraktas som generöst och vad gäller pimpling också oklart; får man pimpla i 

samband med pågående angling/ismete? 

 

Jag anser att det kan vara rimligt att, utöver pimpling, fortsatt tillåta angling/ismete. Men att antalet don 

behöver begränsas och att tydliggöra att pimpling utgör ett specifikt fiske som inte kan kombineras med 

angling/ismete, så tillvida inte ett ytterligare fiskekort löses. Till kommande fiskestämma finns anledning 

att ändra regelverket för ädelfisket. Då bör också fiskereglerna för andra kategorier ses över. Nedan följer 

förslag på regelutformning för såväl ädelfiskekort som övriga fiskekort. 

Totalt 74 sålda ädelfiskekort mellan 2021-01-01 - - 2021-02-27. 



 

ÄDELFISKEKORT avser Björshyttsjön och Myggtjärn. Handredskap med 1 drag/kort/person under period 

med isfria sjöar. Max 3 ädelfiskar per fiskekort och dag. Mäskning, silikonbeten och bruk av båt eller flytring 

förbjudet i båda sjöarna. Krokad fisk får inte återutsättas (ingen catch-and-release). På isbelagd sjö är 

pimpling, 1 spö/kort/person, och angling/ismete, max 5 don/ kort/person, tillåtet. Observera att respektive 

fiskesätt kräver var sitt ädelfiskekort. 

Nuvarande regler 

ÄDELFISKEKORT avser Björshyttsjön och Myggtjärnen. Max 3 ädelfiskar per fiskekort och dag. Mäskning, 

silikonbeten och bruk av båt eller flytring förbjudet i båda sjöarna. Krokad fisk får inte återutsättas (ingen 

catch-and-release). Pimpling och angling/ismete med max 10 don/kort. 

 

SPORTFISKEREGLER avser handredskap 1 drag (exklusive trollingkort)/kort/person under period med isfria 

sjöar. Förbud för kräftfiske samt fasta redskap, till exempel långrev, utter, ryssja, mjärde och nät, med 

undantag för märkt* mörtstuga för husbehov (årskort krävs). Max 3 öringar/dag i Ljustern, minimimått 

öring 50 cm. Totalt fiskeförbud i Jönshytteån, ån mellan Dalkarlen och Ljustern samt ån från Björshyttsjön 

och Kamman. Ålfiske är tillåtet (föreningens vatten ligger mer än tre vattenkraftverk uppströms havet) men 

föreningen förordar alltid återutsättning av fångad ål. På isbelagda sjöar gäller sportfiskekortet för två 

aktiviteter: pimpling med 1 spö/person och/eller angling/ismete med max 10 don/kort. Gratis fiske till och 

med 16 års ålder (gäller inte ädelfiske i Björshyttsjön och Myggtjärn). 

*Märkning med namn och telefonnummer. 

Nuvarande regler 

SPORTFISKEREGLER avser handredskap 1 drag/kort/person (exkl. trollingkort). Förbud för kräftfiske samt 

fasta redskap, till exempel långrev, utter, ryssja, mjärde och nät, med undantag för märkt* mörtstuga för 

husbehov (årskort krävs). Max 3 öringar/dag i Ljustern, minimimått öring 50 cm. Angling/ismete max 10 

don/kort. Totalt fiskeförbud i Jönshytteån samt ån mellan Dalkarlen och Ljustern. Gratis fiske till och med 

16 års ålder (inte ädelfiske). 

*Märkning med namn och telefonnummer. För fiskevattenägare gäller delvis andra regler, se nedan. 

Då föreningens vatten ligger (mer än) tre vattenkraftverk uppströms havet är ålfiske tillåtet. Föreningen 

förordar dock alltid återutsättning av fångad ål. 

 

REGLER FÖR FISKERÄTTSÄGARE. Med undantag för Ljustern, Björshyttsjön och Myggtjärn får 

fiskerättsägare där denne har enskild fiskerätt, bedriva fiske med långrev, ryssja, mjärde och nät samt fiska 

kräftor – under förutsättning att: 1) alla redskap är märkta med namn och telefonnummer samt 2) att 

fiskestämman inte beslutar om annat*. Fiskeregler i övrigt enligt SPORTFISKEREGLERNA. 

*Fiskevattenägare är skyldig att hålla sig informerad om eventuella ändringar av fiskets bedrivande, se 

föreningens hemsida (www.fiskaisater.se) eller kontakta Säters fvof. 

Nuvarande regler 

REGLER FÖR FISKEVATTENÄGARE. I alla vatten inom Säters fvo är fiske med utter förbjudet. I Ljustern samt 

Björshyttsjön och Myggtjärnen gäller förbud för nätfiske och långrev. I övriga vatten, där 

fiskevattenägare har fiskerätt, får fiske med långrev, ryssja, mjärde samt nät- och kräftfiske bedrivas – 

under förutsättning att: 

1) alla redskap är märkta med namn och 2) inte fiskestämman eller länsstyrelsen (kräftfiske) beslutar annat. 

Fiskevattenägare är skyldig att hålla sig informerad om eventuella ändringar av fiskets bedrivande. Detta 

kan ske via vår hemsida: www.fiskaisater.se, eller via kontakt med Säters fvof. Fiskeregler i övrigt enligt 

sportfiskereglerna. 

http://www.fiskaisater.se/


Upphöra med försäljning av fysiska fiskekort? 
Denna fråga har åtminstone för mig inte varit aktuell ”under överskådlig tid”. Men med ändrande av 

fiskeregler, rapporter om fuskande med ädelfiskekort och jobbet med att hantera kontanter tillika 

påfyllnad av nya fiskekort gör sammantaget att frågan bör diskuteras. Det är till exempel olyckligt om fisket 

dras med två parallella regelsystem (tidigare fiskeregler är tryckta på de fysiska korten). Den digitala 

acceptansen har förmodligen också ökat till följd av samhällets snabba digitalisering i spåren av pandemin. 

Ett upphörande av försäljning av fysiska fiskekort möter idag troligen inte något större motstånd. 

Fisketillsynskurs 
Jag har pratat med Mika Pietilä angående fisketillsynskursen och mindre förvånande avvaktar han kursen 

med tanke på omständigheterna. Grundkurser, vilket gäller för vår del, vill han hålla när fysiskt deltagande 

är möjligt (fortsättningskurser håller han digitalt). Med andra ord får vi avvakta med kursen till 

förutsättningarna är  

Restaurering av vattendrag – digital studiecirkel med en fysisk träff 
En utbildning som rekommenderas! Anmälan och mer information via länken. Sista anmälningsdag är 19 

mars. Kursen är gratis. Jag är anmäld! 

Nedre Dalälven bjuder in fiskenätverket i Nedre Dalälven till kurs på temat vattenrestaurering. 

Syftet med studiecirkeln är att sprida kunskap om hur vi som intresserad allmänhet kan bidra till friskare 

vattendrag och ökad biologisk mångfald. Förhoppningen är att detta ska leda till fler 

vattendragrestaureringar i Nedre Dalälvens avrinningsområde. 

Fem digitala kurstillfällen varav ett i fält. Kursen är digital med ”uppkoppling” varannan onsdag kl. 18.30-

20.45. Fältdagen blir en lördag. Kursstart 31/3 och därefter träffas vi följande dagar 14/4, 28/4, 12/5, 26/5 

och 5/6. 

Vid tangenterna /Ulf Ljusteräng 
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Händelser och aktiviteter   
 

Nyhetsbrev 

Då rådande pandemi biter sig fast får information om och kring Säters fvof ske med Nyhetsbrev. Har ni 

något att förmedla eller synpunkter på det skrivna är ni välkomna höra av er till mig. Jag vidareförmedlar 

inkomna yttranden i nästkommande Nyhetsbrev. Måste vi fatta beslut får Nyhetsbrevet vara ”budbärare”, 

där enskilda ledamöter senare röstar om frågan via mejl. /Ulf 

Säters fvof bemötande av ingivna yttrande 
Domstolsprocessen om dammarna vid Nisshyttan fortgår. Borlänge Energi (bolaget) har bemött vårt och 

andra yttranden som inkommit och nu fick vi tillfälle att bemöta dessa. Sammanfattningsvis är jag 

övertygad att detta i slutändan kommer att bli bra. Det finns frågetecken om hur sjötrösklarna ska utformas 

och jag hade önskat att sjönivåerna skulle sänkas mer än bolaget har föreslagit. Av den sammanvägning 

som följder av en domstolsförhandling väger naturvärdena ganska lätt, fortfarande. Att det över huvud 

taget sker utrivning av dammar är, ur ett historiskt naturvårdsperspektiv, en STOR sak som för flertalet 

upplevs som en kännbar eftergift. Att därutöver nå framgång om återställandets ”finlir” blir därför lätt 

föremål för kompromisser. 

Jag bifogar vårt och länsstyrelsens svar på bolagets framställan samt bolagets svar på inkomna yttranden. 

Uppställning och målning av dass och slogbod vid Nisshyttan 
Innan ”fiskepremiären” bör faciliteterna vid Nisshyttesjöarna iordningsställas, bland annat: 

1. Förbereda en plats för dass vid Myggsjön. Ett lass makadam behövs för att stabilisera marken och 

släp för att flytta dasset. Kontakta markägare (Gysinge Skog) om tillåtelse. 

2. Fixa latrintunna eller, kanske bättre, en anordning där urin och fekalier separeras. Detta har 

fördelar ur lukt (mindre) och underhåll (enklare att tömma, inget ”kladd”). 

3. Köpa färg och penslar för rödfärgning av dass och slogbod. 

4. Kontakta kommunen för tecknande av säsongsavtal om hämtning av restavfall (kärl ingår) och 

slamtömning. 

Vilka är villiga att delta? På eget bevåg utlovar jag två ädelfiskekort per deltagare – förutom fika och 

hämtmat. Mejla mig om du är intresserad, uppge ett/flera datum som passar. I mitten, senare del av april 

bör vara en lämplig tidpunkt. 

Upphöra med försäljning av fysiska fiskekort? 
Denna fråga tog jag upp i förra Nyhetsbrevet. Vad anser ni om idén; är tiden mogen att ta steget att bli helt 

digital? 

2021-års fiskestämma 
Enligt stadgarna ska stämman hållas senast 31 maj. Huruvida denna ”deadline” kan infrias eller inte beror 

mer på verkligheten än stadgar. För egen del är jag tveksam, men å andra sidan funkade det bra förra året 

att uppfylla Folkhälsomyndighetens rekommendationer. Om en stämma kan hållas före 31 maj är dagarna 

strax före detta datum en trolig tidpunkt. Jag har bett Micke att kontakta revisorerna, själv ska jag skriva 

en verksamhetsberättelse. 

Vid tangenterna/Ulf Ljusteräng 
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Händelser och aktiviteter   
 

Nyhetsbrev 

Då rådande pandemi biter sig fast får information om och kring Säters fvof ske med Nyhetsbrev. Har ni 

något att förmedla eller synpunkter på det skrivna är ni välkomna höra av er till mig. Jag vidareförmedlar 

inkomna yttranden i nästkommande Nyhetsbrev. Måste vi fatta beslut får Nyhetsbrevet vara ”budbärare”, 

där enskilda ledamöter senare röstar om frågan via mejl. /Ulf 

2021-års fiskestämma 
Av förklarliga skäl har vi blivit tvungna att skjuta fram stämman. En digital stämma hade naturligtvis varit 

möjlig men då Folkhälsomyndigheten flaggade för att restriktionerna skulle lyftas i närtid (att samlas fler 

än åtta personer) var det lika bra att vänta in tillfället. 

Nu är det dags! Jag kommer i första hand att boka lokal på Coriandergården (stor, lätt att hålla avstånd). 

Datum för stämman styrs i viss del av Säterbladets utgivning, då stadgarna säger 14 dagar efter 

annonsering. Mitt förslag är tisdag den 22 juni kl 18:00 (annons ute den 8:e juni). Med andra ord cirka tre 

veckor senare än vad stadgarna säger, men ett år som detta medger extraordinära undantag. 

Frågor att ta upp på stämman 
Följande förslag (prepositioner) från styrelsen vill jag diskutera med styrelsen. 

1. Ska vi upphöra med försäljning av fysiska fiskekort? Jag tycker tiden är mogen för detta. Främsta 

skälet är att nya regler inte finns med på de tryckta korten och när vi kommer att införa 

kontrollavgift (när vi har utbildade tillsynspersoner) blir detta än viktigare. Dessutom hantering av 

kontanter fortsatt besvärligt och den fysiska kortförsäljningen riskerar ”svinn”. 

2. Ska vi införa regler för fönsteruttag av öring i Ljustern? Och kanske också på gädda? 

3. Är fiske- och verksamhetsplanen ok? Nu står att vi ska arbeta för att 1) riva ut vandringshindret vid 

Kônsta (reningsverket) i Ljusterån, riva ut dammen vid gamla polisstationen (”Polisdammen”) och 

restaurera ”Kalkgruveån”. 

4. Kortavgifterna höjde vi förra året med undantag för ädelfiskekortet. Jag tycker att kortpriserna ska 

vara densamma, med reservation för ädelfiskekortet. Där kanske det är befogat med en höjning, 

vad säger Mattias och Christer? 

5. Ytterligare förslag … ? 

Uppställning och målning av dass och slogbod vid Nisshyttan 
Vi behöver ställa iordning våra dass vid Nisshyttesjöarna och rödmåla desamma. Jag har kontaktat Gysinge 

Skog om tillåtelse till utplacering men ännu inte fått något svar (jag tar förnyad kontakt snarast). Om 

tillstånd ordnar sig behöver vi: 

5. Förbereda en plats för dasset vid Myggsjön. Ett lass makadam behövs för att stabilisera marken 

och ett släp för att flytta dasset. 

Vem kan ordna detta? Föreningen står för tjänster/material som behövs införskaffas. 

6. Fixa latrintunna eller, kanske ännu bättre, en anordning där urin och fekalier separeras (mindre 

lukt och underhåll). 

Jag kollar marknaden. 

 



7. Köpa färg och penslar för rödfärgning av dass och slogbod. 

Någon som vill åta sig detta? 

8. Ta kontakt med Maserfrakt för tecknande av säsongsavtal om hämtning av restavfall (kärl ingår) 

och slamtömning. 

Jag fixar detta. 

Vilken dag skulle funka för aktiviteten? Jag föreslår lördag den 12 eller söndag den 13 juni alternativt lördag 

den 19 eller söndag den 20 juni. Vad passar er bäst? Mejla mig! 

Fakturor skickas till: 

Mikael Laine (fd Sörhäll), Tunagatan 13 B, 784 34 Borlänge. Bäst är om fakturan skickas digitalt, då är e-

posten: micke.laine@hotmail.com 

Vid tangenterna/Ulf Ljusteräng 

mailto:micke.laine@hotmail.com

	Nyhetsbrev
	Slogboden på plats vid Björshyttsjön
	Fiskekortförsäljning
	Fisketillsynskurs
	Fiskestämman 2021
	Brev från mark- och miljödomstolen (MMD)
	Ansökan om LOVA-bidrag (Kônstendammen)
	Ett fysiskt möte med styrelsen
	Nyhetsbrev
	Flyttbidrag till slogboden vid Björshyttsjön
	Fiskekortförsäljning och regeländringar
	Upphöra med försäljning av fysiska fiskekort?
	Fisketillsynskurs
	Restaurering av vattendrag – digital studiecirkel med en fysisk träff
	Nyhetsbrev
	Säters fvof bemötande av ingivna yttrande
	Uppställning och målning av dass och slogbod vid Nisshyttan
	Upphöra med försäljning av fysiska fiskekort?
	2021-års fiskestämma
	Nyhetsbrev
	2021-års fiskestämma
	Frågor att ta upp på stämman
	Uppställning och målning av dass och slogbod vid Nisshyttan

